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Z a p i s n i k  
Sveta atletskih sodnikov Slovenije 

 
z rednega letnega sestanka v prostorih AZS, Letališka 33c, v Ljubljani dne 8. 12. 2018. 
 
 
Prisotni: člani SO ASS (opravičeno odsoten Gabrijel Ambrožič) in še 26 predstavnikov iz 18 
sodniških zborov: 

ZAS Ime in priimek 

BLED - 

BREŽICE - 

CELJE Jože Petauer, Matej Huš SO 

DOMŽALE - 

ILIRSKA BISTRICA - 

KOČEVJE Marija Jerbič 

KOPER Klavdij Frankovič 

KOROŠKA - 

KRANJ Barbara Markovič, Silva Pintar SO 

LJUBLJANA Alenka Malnar, Tibor Hren, Andrej Udovč SO 

MARIBOR Rajko Zupančič, Igor Godec SO 

MURSKA SOBOTA Štefan Puhan, Vladimir Abakumov 

NOVA GORICA Marjan Perkman, Umbert Bizjak, Zmagoslav Krivec 

NOVO MESTO Andrej Kotnik SO 

PTUJ Stane Krajnc, Slobodan Siračevski 

RADOVLJICA - 

SLOVENSKA BISTRICA - 

ŠENTJERNEJ - 

ŠENTJUR - 

TOLMIN Aljoša Rejc, Matej Gaberšček 

VELENJE Darjo Pungartnik, Andreja Jošt SO 

ŽALEC - 

AS POLJANE MARIBOR - 

AS DOMŽALE - AK KAMNIK - 
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Predsednica SO ASS Andreja Jošt je predlagala naslednji dnevni red: 

1. Pozdrav predsednice SO ASS 
2. Podelitev priznanj 
3. Izvolitev vodje sestanka in zapisnikarja 
4. Poročilo predsednice o delu SO ASS v letu 2018 
5. Analiza sojenj v letu 2018 in razprava 
6. Program dela SO ASS in zborov v letu 2018 z razpravo 
7. Razno 
 
Predlagan dnevni red je bil sprejet z 23 glasovi za. 
 
 
K 1.  

Prisotne je pozdravila predsednica SO ASS Andreja Jošt. 
 
K 2.  

Zlate znake za opravljenih 500 sojenj so prejeli: Zlatka Kadilnik (Celje), Franc Mikec (Ljubljana), 
ter Vladimir Abakumov in Jože Gajšek (oba Murska Sobota). 

Srebrne znake za opravljenih 300 sojenj so prejeli: Vili Orličnik in Vlado Žirovec (oba Celje), 
Tatjana Jamnik in Zlata Prković (oba Ljubljana) ter Igor Godec (Maribor). 

Bronaste znake za opravljenih 150 sojenj so prejeli: Branko Grubič (Brežice), Boris Stojakovič 
(Celje), Marjan Tavčar (Ilirska Bistrica), Romana Marinč (Kočevje), Tina Lamut (Koroška), Branko 
Peternelj in Dragica Weithauser (oba Ljubljana) Helena Javornik (Maribor), Alenka Karoli (Murska 
Sobota), Silvester Plesničar (Nova Gorica) ter Jana Molnar in Primož Vedenik (oba Velenje). 
 
K3.  

Predsednica SO ASS je za delovnega predsednika predlagala Andreja Udovča in za zapisnikarja 
Andreja Kotnika. Predlog je bil sprejet z 23 glasovi za. 
 
K4.  

Poročilo o delu SO ASS v letu 2018 je podala Andreja Jošt. Poročilo je zapisano v zborniku Atletski 
sodnik za leto 2018. Sledila je razprava. 
 
Andrej Udovč izpostavlja, da na nivoju celotne Atletske zveze Slovenije še ni dorečen način dela 
glede varovanja osebnih podatkov. V tem smislu je zbornik Atletski sodnik pripravljen z enakimi 
vsebinami kot v preteklih letih. Že v naslednjem mescu se bo sestala delovna skupina za ureditev 
tega področja. 
 

Andreja Jošt prosi, da zbori pošljejo povratno informacijo, ali so obvestila, poslana preko 
elektronske pošte, prejeli. Hkrati naj posredujejo tudi informacijo, ali se bodo konkretnih 
dogodkov udeležili ali ne. 
 



Igor Godec predlaga, da se sporočila, na katere se pričakuje odgovor, označi z večjo 
pomembnostjo sporočila. 
 
K5.  

Analizo sojenj v letu 2018 je pripravil in predstavil Igor Godec in je zapisana v zborniku Atletski 
sodnik za leto 2018. Povzel je nekaj zapisov iz poročil glavnih sodnikov. Skozi skupno razpravo se 
je analiziralo storjene napake in za vsak posamezni dogodek oblikovalo rešitve.   
 
Posebej so bile izpostavljene naslednje vsebine: 
 

- Precej več pozornosti je potrebno nameniti štetju krogov, saj se nam redno dogaja, da imamo 
težave z določanjem preštetih krogov in s tem vrstnega reda. 
 

- Tekmovanje v hoji je disciplina na stezi, zato potrebuje celotne ekipe sodnikov, kot vse ostale 
discipline na stezi (sodniki na štartu, časomerilci, števci krogov, glavni sodnik). Sodniki za hojo 
so zadolženi le za kontroliranje pravilnosti tehnike hoje. 
 

- Sodniška služba mora biti aktivno udeležena pri organizaciji tekmovanja (pripravi tekmovališč 
in opreme) pravočasno, torej že nekaj dni prej, ne šele pred samim začetkom tekmovanja. 

 
K6.  
Program dela SO ASS za leto 2019 je podala Andreja Jošt. Program je zapisan v zborniku Atletski 
sodnik za leto 2018. 
 
K7.  

Silva Pintar: Na enem izmed tekmovanj v tekmovalni hoji ni bilo delegiranega glavnega sodnika, 
zato je bila organizacija sojenja in samo sojenje na robu regularnosti. 

Andrej Udovč: Dejansko je potrebno na vsa tekmovanja, na katere delegiramo sodnike za hojo, 
delegirati tudi glavnega sodnika. 

 
 
 
Sestanek je bil zaključen ob 13.30 uri. 
 
 
 
Zapisal:        Strokovni odbor ASS 
Andrej Kotnik        Predsednica 

 Andreja Jošt 


